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Fra: Torill nesse Kvamme [mailto:tkvamm2@icloud.com]  

Sendt: torsdag 29. august 2019 14:06 

Til: Byggesak Lindås 
Kopi: Eilin Houlison Molvik 

Emne: Dykkar ref 18/3319 og 18/308 

 

Hei, sendt følgjande uttale vedr klage gbnr 185/202  

 

Mvh Torill Nesse Kvamme, gbnr 185/179. 

 

                                                                                                                                                       

                                                                                                Isdalstø, 28. august 2019 

LINDÅS KOMMUNE 

Byggesaksavdelinga 

Kvernhusmyrane 20 

5914 ISDALSTØ 

 

Dykkar ref. 18/3319 – 19/24968, og 18/308. UTTALE VEDR KLAGE gbnr 185/202 Isdal 

Viser til dykkar brev av 22.08.19 . 

Vil først sei at no begynner det å bli ei helsemessig påkjenning at denne saka har pågått i snart 

2år. Tiltakshavar har fått utsatt frister fleire ganger både i 2018 og no i 2019. 

Vi opprettheldt vårt standpunkt og ber kommunen pålegge tiltakshavar å fjerne tilbygget. 

Sonen hans som er snekkar sette den opp på eit par dager og kan sikkert ta den ned like kjapt 

og utan kostnad for tiltakshavar. 

Den er til sjenanse for oss, som tidlegare nevnt, ut frå spesielle og generelle hensyn. Viser til 

tidlegare brev frå oss bl.a. vårt brev av 20.januar 2018, ref 18/308. 

I tidlegare søknad om dispensasjon datert 01.10.18 frå tiltakshaver og Kålås bygg blir det sagt 

at altanen ikkje er oppført med tanke på opphaldsareal. Det er feilaktig, då den er møblert med 

stolar og bord, og tatt i bruk som opphaldsareal. 
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Dei skriv også 01.10.18, sitat : « tiltakshavar har nok også eit ynskje om minst mulig innsyn 

og vil naturleg nok stort sett nytta det mest skjerma uteareale « . Han er altså opptatt av eiga 

skjerming men skal fråta oss det ?? 

Vår erfaring er også at tiltakshavar tek seg til rette, som å bygge for nær nabogrense to 

ganger.  

Og andre tilhøve som ikkje har med denne saka å gjere , som å hogge trer på vår eigedom 

etter at vi stansa han og ga utrykkelig bekjed, og han har planta høg hekk i frisiktsona vår. 

I siste brev frå tiltakshavar blir det nemnt st.meld 15 og at det er eit mål å få folk til å bu 

lengst mulig i eigen bustad, og viser til bygningsmessig tilpasning for å få dette til. Dette 

handler jo om innvedige tilpasning for personar med bevegelsesvanskar og har INGENTING 

å gjere med altan i eit hjørne av ein stor einebolig for vask av vindu o.l. Dette hjøra er jo eit av 

dei lettaste å komme til når det gjeld denne einebustaden.  

At Knarvik er eit tettbygd strøk er heilt irrelevant. Nokon vel leilighet i blokk eller tun, vi har 

bygd einebustad i utkanten av Knarvik og det har heilt andre kvalitetar som vi vil behalda. 

 

Med helsing Torill Nesse Kvamme 

eigar av 185/179 

 

 

 

Torill nesse  Kvamme 

tkvamm2@icloud.com 
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